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Vincze László

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikortól fog üzemelni a felgyői szilárdhulladék-lerakó ? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Szabó Imre
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Felgyőn a nyáron átadták a környék több települését kiszolgáló szilárdhulladék-lerakót ,
azonban azóta sem üzemel, a szemetet továbbra is Csongrádra szállítják . Kérdezem tehát
miniszter úrtól : miért volt szükség az ünnepélyes átadásra, most pedig miféle engedélye k
vagy anyagi forrás szükséges ahhoz a minisztérium vagy bárki más részér ől, hogy
rendeltetésének megfelel ően üzemeljen a lerakó, ezzel tehermentesítve Csongrád lerakóját .

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 2 .
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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének
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